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Abstract (en)
The device (1) has a position-or motion sensor (12) for detecting a position and/or motion of a mixing element (5). An evaluation unit (15) evaluates
signals output by the sensor, and contains information output devices e.g. LEDs (17, 18). A data storage (16) stores reference values. An output
interface is provided with the signals output of the evaluation unit, and changes the reference values. The information output devices comprise a
clear text display device, a unit for generating acoustic signals and a unit for generating acoustic signals. A blocking unit blocks a mixing device (2).

Abstract (de)
Die Kontrolleinrichtung (1) ist für eine Mischvorrichtung (2) mit einem beweglichen Mischelement (5) bestimmt und weist mindestens
einen Positions- oder Bewegungssensor (12) zum Erfassen der Position beziehungsweise Bewegung des Mischelements (5) auf. Eine
Auswerteeinheit (15) ist zur Auswertung von vom Positions- oder Bewegungssensor (12) abgegebenen Signalen vorgesehen und eine
Informationsausgabeeinrichtung (17, 18) ist zur Ausgabe von Instruktions- und/oder Warnsignalen für eine Bedienungsperson bestimmt.
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